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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A fene nagy eszével nem kellene végre kimenni a való 
világba? - Mely szakmai szervezetek támogatták az új köznevelési törvényt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Rétvári Bence, az Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára a "Mit kell tudni azoknak
a szülőknek, akik kérvényezni szeretnék azt, hogy a gyermekük ne 2020. szeptemberében kezdjék
az iskolát?" című, K/7738. számú írásbeli kérdésemre a következőket válaszolta:

„Tájékoztatom, hogy a kérdéseire választ adó kormányrendelet  megalkotása folyamatban van, a
rendeletnek december 31-ig kell megszületnie.”

Ugyanezen a napon a Pedagógusok Demokratikus Szakszervezete a Facebookon egy bejegyzést tett
közzé, mely szerint nekik, ha ugyan szűkösen is, de válaszolt Maruzsa Zoltán államtitkár.

„Az iskolaérettségi vizsgálatokra irányuló kérelmeket az Oktatási Hivatal fogja elbírálni, majd a
megfelelteket  a  Pedagógiai  Szakszolgálatoknak  továbbítják  az  iskolába  lépéshez  szükséges
fejlettség felmérésére. Ők a jelenlegi szakmai protokollok alapján fogják lefolytatni a vizsgálatot.”

Kérdezem Önt:

1. Mely az a tíz szakmai szervezet, mely részt vett az új rendszer kidolgozásában? 

2. Mely szakmai szervezetek vesznek részt a kormányrendelet kidolgozásában? 

Kérem, hogy a kérdéseimre adott válaszokat ne vonja össze, még akkor se, ha így könnyebb önnek.

Ha eddig nem esett volna le, akkor tájékoztatom, hogy a kérdéseket azért teszem fel, mert láthatóan
magukat egyáltalán nem érdekli a magyar gyerekek sorsa. Ki kellene mennie néha a való világba a
meleg irodájából és a fene nagy eszével beszélgetni a magyar szülőkkel arról, hogy mennyi kárt



okoztak már eddig is a magyar iskolarendszernek és ezzel a magyar gyerekeknek.

Látom, hogy a kormányzati meg a kormányközeli emberek gyerekeinek sorsát az ostoba döntéseik
nem befolyásolják, mert ők magániskolákban vagy éppen külföldön tanulnak, de nem mindenki
engedheti ezt meg magának.

Amennyiben konzultációra van szükségük arról, hogy mit jelent a XXI. századi iskola vagy hogy
milyen  igényeik  vannak  a  mai  gyerekeknek,  örömmel  állok  a  rendelkezésükre.  Ellentétben  a
minisztérium néhány vezetőjével, én már láttam belülről iskolát!

Budapest, 2019. november 16.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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